
Protokół nr LXVIII/2022 
z przebiegu LXVIII (XXIII nadzwyczajnej) sesji Rady Miasta Dęblin 

z dnia 17.11.2022 r. 

Ad. pkt 1 Otwarcie sesji (godzina 15:10). 

Miejsce posiedzenia - sala konferencyjna Ratusza Miasta. 

Protokołowano - zgodnie z porządkiem obrad. 

Sesję prowadził Przewodniczący Rady Miasta - Maciej Krygrowski. Listy obecności radnych 
oraz zaproszonych gości stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

Video-sesja Rady Miasta: https://portal.posiedzenia.pl/deblin? - film odzwierciedla stan 
faktyczny przebiegu sesji Rady Miasta. Protokół zawiera chronologiczny przebieg od chwili 
rozpoczęcia do momentu zakończenia sesji. Dyskusję przedstawiono w sposób syntetyczny 
uwzględniając tylko tych mówców, którzy składali wnioski, bądź ich wypowiedzi dotyczyły 
wprowadzenia zmiany do przedstawianych projektów uchwał. Protokołowano zgodnie 
z porządkiem obrad. 

Ad. pkt 2 Sprawdzenie obecności. 

Ustawowy skład Rady Miasta - 15 radnych. 
W sesji uczestniczyło - 13 radnych, 2 było nieobecnych. 

LISTA RADNYCH OBECNYCH NA SESJI 

L p  nazwisko imię status 

1 Chochowski Waldemar obecny 

2 Cyd ej ko Maria obecna 

3 Czarnecka Urszula obecna 

4 Grobel Mieczysław obecny 

5 Grzęda Ewa obecna 

6 Jakubik Maciej obecny 

7 Krygrowski Maciej obecny 

8 Kurowski Andrzej obecny 

9 Marzysz Artur obecny 

10 Papis Edyta nieobecna 

11 Pasek Robert nieobecny 

12 Przerwa Ewa obecna 

str. 1 

Protokół nr LXVIII z przebiegu LXVIII (XXIII nadzwyczajnej) sesji Rady Miasta Dęblin w dniu 17 listopada 2022 r. 

https://portal.posiedzenia.pl/deblin


13 

14 

15 

Świetliński 

Wojewoda - Sieklicka 

Wojtyś 

Leopold 

Patrycja 

Jarosław 

obecny 

obecna 

obecny 

obecni 13 

wszyscy 15 

procent 86,67 % 

Kworum zostało osiągnięte 

Ad. nkt 3. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miasta - Maciej Krygrowski poinformował, że sesja została zwołana 
w trybie nadzwyczajnym na wniosek Burmistrza Miasta Dęblin (stanowiący załącznik 
do protokołu), następnie przedstawił porządek obrad. 

Rada Miasta przyjęła porządek obrad LXVIII (XXIII nadzwyczajnej) sesji, w następującym 
brzmieniu: 

1. Otwarcie sesji. 
2. Sprawdzenie obecności. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej 

Miasta Dęblin na 2022 rok. 
5. Zamknięcie sesji. 

Przyjęcie porządku obrad 

głosowanie Przyjęcie porządku obrad, 

jednostka Rada Miasta Dęblin 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 17 listopada 2022 r. czas 15:18:45-15:19:04 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 
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Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0% oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 %  nieoddanych głosów 2 13.33 % 

Wyniki imienne 

Lp nazwisko imię głos 

1 Chochowski Waldemar ZA 

2 Cydejko Maria ZA 

3 Czarnecka Urszula ZA 

4 Grobel Mieczysław ZA 

5 Grzęda Ewa ZA 

6 Jakubik Maciej ZA 

7 Krygrowski Maciej ZA 

8 Kurowski Andrzej ZA 

9 Marzysz Artur ZA 

10 Papis Edyta nieobecna 

11 Pasek Robert nieobecny 

12 Przerwa Ewa ZA 

13 Świetliński Leopold ZA 

14 Wojewoda - Sieklicka Patrycja ZA 

15 Woj tyś Jarosław ZA 

Ad. pkt 4 Rozpatrzenie projektu uchwały w snrawie wprowadzenia /mian w uchwale 
budżetowej Miasta Dęblin na 2022 rok z autopoprawką. 

Skarbnik Miasta Agnieszka Majewska-Grobel przedstawiła projekt uchwały z autopoprawką 
oraz uzasadnieniem (stanowi załącznik do protokołu). 

Projekt uchwały nie był opiniowany przez Komisje Rady Miasta. 
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Dyskusja: 

Radny Waldemar Chochowski - dlaczego to jest nowe zadanie inwestycyjne, a nie porostu 
remont istniejącego budynku, dlaczego powstała taka konieczność, mimo tego, że budynek 
jeszcze 10 lat nie ma? 

Naczelnik Wydziału RMI Henryk Rozenbajgier - są przecieki w oknach dachowych, ustalimy 
fachowca, który mógłby się zająć naprawą tych przecieków. Te przecieki z okien idą na ścianę. 
Należy wykonać nowe obróbki okien. 

Skarbnik Miasta Agnieszka Majewska-Grobel - zadanie będzie polegało na wykonaniu 
nowych obróbek okien. 

Burmistrz Miasta Beata Siedlecka - jest to inwestycja, bowiem możemy ze środków 
inwestycyjnych tegorocznych przerzucić w tym samym dziale na nową inwestycję. Wiemy już, 
że nie zapłacimy wszystkich środków finansowych na zadanie związane z termomodernizacją 
w Szkole Podstawowej Nr 4 i będziemy mogli je przesunąć na nowo utworzone zadanie 
inwestycyjne. Dlatego, to jest jako inwestycja. Natomiast pilność i potrzeba wykonania tego 
zadania wynika ze stanu technicznego tego obiektu. Jeżeli nie wykonamy tego tej zimy, to grozi 
zawaleniem lub odklejeniem sufitu. To zadanie było skończone w 2014 roku. Nie jestem 
w stanie odpowiedzieć dlaczego było odebrane, być może standardy obowiązujące wtedy 
pozwalały na odebranie tego zadania w takim kształcie. Natomiast nie ulega wątpliwości, że nikt 
w takim budynku nie może siedzieć, każdy z Państwa może zobaczyć. To akurat jest gabinet 
Pani Dyrektor, obok jest pracownia i kuchnia, grozi to dużą awarią. W tym momencie, kiedy 
przez dwa kolejne dni padał deszcz, to już wiemy, że nie możemy czekać z tą inwestycją. 
Musimy to zrobić jak najszybciej, aby tylko pogoda dopisała. 

Radny Artur Marzysz - ja też chciałem się dowiedzieć tak, jak Pan Radny Chochowski, 
dlaczego tak się dzieje? O tym problemie słyszałem już kilka lat temu, wtedy jeszcze była 
poprzednia Pani Dyrektor, która narzekała, że ma problemy z cieknącymi oknami, a budynek 
miał około 5 lat i była jeszcze gwarancja. Tam są jakieś błędy porobione, ktoś to odebrał i takich 
rzeczy nie powinno się robić, bo później trzeba planować, przesuwać środki na remonty nowych 
budynków. Inwestycja, czy remont, to nie ma znaczenia, co byśmy nie robili, to jednak 
wydawane są pieniądze z budżetu na coś, co kilka lat temu było zapłacone. To nie są małe 
pieniądze. Tam cieknie, leje się woda, karton gipsy pewnie są zamoknięte i nie będą się 
nadawały. Ktoś to odbiera, są Inspektorzy Nadzoru Budowlanego, którzy przy każdej inwestycji 
są wynajmowani przez Urząd Miasta, są kierownicy budowy, pracownicy w wydziale, którzy 
powinni nad tym czuwać, a dalej takie „buble" są odbierane. My za to płacimy, a za chwilę 
trzeba to poprawiać. Przez jakiś czas wygląda to ładnie, a później pieniądze z budżetu ubywają. 
Dziękuję. 

W związku z wyczerpaniem głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały 
z autopoprawką. 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej 

Miasta Dęblin na 2022 rok z autopoprawką 

jednostka Rada Miasta Dęblin 

str. 4 

Protokół nr LXVIII z przebiegli LXVIII (XXIII nadzwyczajnej) sesji Rady Miasta Dęblin w dniu 17 listopada 2022 r. 



wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 17 listopada 2022 r. czas 15:28:17 - 15:28:43 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość 

ZA 13 

PRZECIW 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 

Wyniki imienne 

procent status ilość 

100 % pula głosów 15 

0% oddanych głosów 13 

0 % nieoddanych głosów 2 

L p nazwisko 

1 Chochowski 

2 Cyd ej ko 

3 Czarnecka 

4 Grobel 

5 Grzęda 

6 Jakubik 

7 Krygrowski 

8 Kurowski 

9 Marzysz 

10 Papis 

11 Pasek 

12 Przerwa 

13 Świetliński 

14 Wojewoda - Sieklicka 

15 Wojtyś 

imię 

Waldemar 

Maria 

Urszula 

Mieczysław 

Ewa 

Maciej 

Maciej 

Andrzej 

Artur 

Edyta 

Robert 

Ewa 

Leopold 

Patrycja 

Jarosław 

głos 

ZA 

ZA 

ZA 

ZA 

ZA 

ZA 

ZA 

ZA 

ZA 

nieobecna 

nieobecny 

ZA 

ZA 

ZA 

ZA 

procent 

86.67 % 

13.33 % 
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Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr LXVIII/390/2022 w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale 
budżetowej Miasta Dęblin na 2022 rok z autopoprawką. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. pkt 5. Zamkniecie sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady - Maciej Krygrowski 
zamknął LXVIII (XXIII nadzwyczajną) sesję Rady Miasta. 

Zamknięcie sesji - godz. 15.30. 

Na tym zakończono protokół. 

Mac ie j  Kryg rowsk i  

Protokołowała: 

r A • 
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